

規格標準管理明細	
編號	10
規格標準分類	日常用品類
環保標章規格標準	布尿片
版本	1.0.1
更新日期	2011/09/15
環保標章規格標準英文名稱	Cloth diapers
產品相關標示	可重複使用的尿片
產品相關英文標示	Reusable diaper
規格標準內容	1. 產品不得含螢光劑、甲醛及其他有害化學物質。 2. 布尿片的質料須含棉50%(含)以上。 3. 產品至少可重複使用150次以上。 4. 標章使用者的名稱及住址須清楚記載於產品或包裝上。標章使用者若非製造者，製造者的名稱及住址須一併記載於產品或包裝上。 5. 產品或包裝上須標示「可重複使用的尿片」。
規格標準英文內容	1. The product shall not contain fluorescent whitener, formaldehyde and other harzardous chemicals. 2. The diaper shall contain not less than 50% cotton. 3. The product shall last for at least 150 times of use. 4. The name and address of the Green Mark user must be clearly printed on the product or on the packaging material. For non-manufacturing Logo users, the manufacturer's name and address shall also be shown. 5. The product or the packaging material shall bear a label reading "Reusable diaper".